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Protokół nr X/2024 z X sesji Rady Miasta Podkowa Leśna IX kadencji, 

która odbyła się w dniu 19 grudnia 2024 r. 
w Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej przy ul. Świerkowej 1 

 
 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 
 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
O godz. 18.30 Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił otwarcie obrad, stwierdził kworum (obecnych  
15 radnych, lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu z sesji) i przekazał 
informacje o ochronie danych osobowych (wyświetlono także na ekranie i umieszczono na sali obrad). 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza Miasta, Skarbnik Miasta  
i Sekretarz Miasta, obsługa prawna, pracownicy UM, przedstawiciele jednostek organizacyjnych, 
mieszkańcy i inni goście. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o wyświetlenie porządku obrad. 
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
Zawiadomienie o zwołaniu sesji z porządkiem obrad stanowi załącznik Nr 2 do protokołu z sesji. 
 
III. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Miasta 
 
Radni nie zgłosili uwag do projektu protokołu. 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt protokołu pod głosowanie imienne (głosowanie 1). 
Raport z głosowań przeprowadzonych w trakcie sesji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu z sesji.  
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr IX/2024 z IX sesji RM przeprowadzonej 28 listopada 2024 r. 
 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta M. Eckhoff przedstawiła informację o swoich działaniach pomiędzy IX sesją RM 
przeprowadzoną 28 listopada 2024 r. a X sesją RM. Informacja Pani Burmistrz stanowi załącznik Nr 4 
do protokołu z sesji. 
 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że: 

- 6 grudnia w wieku 95 lat zmarł p. Leszek Antoni Kosiński ps. Orzeł – uczestnik Powstania 
Warszawskiego, wykładowca akademicki, demograf, sekretarz generalny Międzynarodowej Unii 
Geograficznej i Międzynarodowej Rady Nauk Społecznych przy UNESCO - mieszkaniec Podkowy 
Leśnej; później minutą ciszy i modlitwą uczczono pamięć zmarłego; 
- 9 grudnia upłynął termin zgłaszania kandydatów na ławników w wyborach uzupełniających ławników 
do sądów powszechnych – żadnych kandydatów nie zgłoszono, tym samym procedura wyboru 
została zakończona; 
 

- 5 grudnia odbyło się posiedzenie Komisji ds. Transportu ZMP w Płocku, której Przewodniczący RM 
jest członkiem; powoływane przez ZMP komisje problemowe mają na celu opiniowanie bądź 
zgłaszanie uwag do regulacji, które mogą dotykać samorządy i gminy; do Komisji wpłynął wniosek, 
aby Komisja zaopiniowała kwestie poruszania się meleksami (są one są nieuregulowane w ruchu 
miejskim); Pan Przewodniczący z kolei przedstawił członkom Komisji petycję RM dotyczącą 
ubezgłośnienia przejazdów pojazdów uprzywilejowanych (karetek pogotowia, Straży Pożarnej,  
Policji) - Komisja podejmie temat; 
- Pan Przewodniczący wziął udział w spotkaniach wigilijnych w Starostwie Powiatu Grodziskiego oraz 
na Komedzie Powiatowej Policji w Grodzisku Maz.  
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Do RM wpłynęły: 
- pozytywne opinie RIO nt. projektu WPF na lata 2025-2040 i projektu budżetu 2025; 
- pismo Pani Burmistrz z prośbą o podjęcie przez KGŁP dyskusji nad sposobem poprawy 
bezpieczeństwa oraz estetyki na terenie mieszczącym się przy stacji WKD Podkowa Leśna Główna 
pomiędzy budynkiem stacji, kioskiem a piekarnią; 
- pytanie mieszkańca dotyczące jego wystąpienia przekazanego do Konserwatora Zabytów – RM nie 
jest stroną w sprawie, w gestii mieszkańca jest ponaglanie Konserwatora odnośnie udzielenia 
mieszkańcowi odpowiedzi na to wystąpienie; 
- kartki z życzeniami świątecznymi. 
 
Pani Burmistrz przekazano: 
- pismo radnej D. Smolny dotyczące wysokości kosztów obsługi prawnej – pismo jest nazwane 
„interpelacją”, jednak jest to „zapytanie” (interpelacja powinna zawierać opis istniejącego stanu, który 
budzi wątpliwości i który ewentualnie należałoby zmienić lub zdiagnozować jego przyczyny); 
- zapytanie radnej A. Brzozowskiej-Kempf, czy projekt budżetu miasta na 2025 rok zabezpiecza 
fundusze na umożliwienie otwarcia terenu szkoły dla mieszkańców poprzez zatrudnienie nowego 
pracownika do obsługi terenu; 
- wniosek radnej A. Baranowskiej o zmianę stanu nawierzchni dojazdu do budynków użyteczności 
publicznej przy ul. Świerkowej 1; 
- przekazane przez radną K. Majewską-Lutyk pytanie mieszkańca nt. zasadności i powodu ustawienia 
znaku zakazu ruchu na ul. Brwinowskiej pomiędzy ul. Sokolą a Szczyglą jadąc od strony Obwodnicy; 
- przekazaną przez radną E. Wolską prośbę mieszkanki o pielęgnację jarzębin rosnących wzdłuż ul. 
Sienkiewicza; 
- mail radnej A. Baranowskiej z prośbą o informację, na jakim etapie jest odpowiedź na wniosek 
mieszkańca o poprawę stanu nawierzchni ul. Parkowej. 
 

Na część ww. pism Pani Burmistrz udzieliła już odpowiedzi, na pozostałe odpowiedź zostanie 
udzielona. Jeśli udzielone odpowiedzi wymagają rozwinięcia, to sprawy te będzie można omówić w 
VIII punkcie sesji. 
 
O godz. 18.52 radna D. Smolny opuściła salę obrad. Obecnych 14  radnych. 
 
VI. Podjęcie uchwał 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. zmian w WPF  
i zmian w budżecie miasta (pkt VI ppkt 1 i 2 porządku obrad) i poprosił Przewodniczącego KF  
o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodniczący KF W. Żółtowski przekazał, że po zapoznaniu się ze zmianami umieszczonymi  
w projektach uchwał oraz autopoprawkami KF pozytywnie zaopiniowała oba projekty uchwał. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały ws. zmian w WPF pod głosowanie imienne (głosowanie 2 
- załącznik Nr 3 do protokołu z sesji). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 44/X/2024. 
 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2024 rok 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 3 - załącznik Nr 3 
do protokołu z sesji). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 45/X/2024. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 – 2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KF. 
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Przewodniczący KF W. Żółtowski przekazał, że na wspólnym posiedzeniu KF, KGŁP i KKOSS 
wszystkie komisje pozytywie jednogłośnie zaopiniowały projekty uchwał ws. WPF na lata 2025-2040 
oraz ws. budżetu miasta na 2025 rok. 
 
Skarbnik Miasta B. Bała poinformowała o wniesieniu autopoprawek do projektu uchwały  
ws. uchwalenia budżetu miasta na 2025 rok. Zmiany zostały wprowadzone zgodnie z sugestią RIO. 
Opis autopoprawek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu z sesji.  
Przewodniczący KF W. Żółtowski podziękował Pani Skarbnik za omówienie autopoprawek. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb przekazał informacje nt. pozytywnych opinii RIO o projekcie uchwały  
ws. WPF na lata 2025-2040 oraz opinii o projekcie uchwały budżetowej na 2025 rok i opinii  
o możliwości sfinansowania planowanego deficytu na 2025 rok (załączniki Nr 6 i 7 do protokołu  
z sesji). 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały ws. WPF na lata 2025-2040 pod głosowanie imienne 
(głosowanie 4 - załącznik Nr 3 do protokołu z sesji). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 46/X/2024. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Podkowa Leśna na 2025 rok 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 5 - załącznik Nr 3 
do protokołu z sesji). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 47/X/2024. 
 
VII. Przedstawienie wyników przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną kontroli realizacji 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie Miasta Podkowa Leśna w latach 2022 i 2023 

 
Przewodniczący KR A. Krupa przedstawił przedmiot, termin i sposób przeprowadzenia kontroli,  
a także wnioski i wyniki kontroli, w tym rekomendacje KR. 
Protokół pokontrolny jest zamieszczony w BIP i stanowi załącznik nr 8 do protokołu z sesji.  
 
VIII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że wpłynęła odpowiedź Pani Burmistrz na zapytanie 
radnej A. Brzowskiej-Kempf ws. zabezpieczenia na 2025 r. środków na umożliwienie otwarcia terenu 
szkoły dla mieszkańców. 
Radna A. Brzozowska-Kempf podziękowała za rzeczową odpowiedź. 
 
Burmistrz Miasta M. Eckhoff powiedziała, że przekazała także odpowiedź na pytanie radnej  
A. Baranowskiej dot. wniosku mieszkańca o poprawę stanu nawierzchni ulicy Parkowej. 
Radna A. Baranowska w imieniu mieszkańców poprosiła o pilne załatanie dziur na tej ulicy.  
 
Przewodniczący RM przekazał, że odpowiedź na zapytanie radnej D. Smolny zostanie udzielona w 
stosowym terminie. 
 
IX. Sprawy różne 
 
W tym punkcie porządku obrad radni poruszyli tematy dotyczące: 
- prośby o uporządkowanie terenu zielonego na ul. Bukowej pomiędzy ul. 11 Listopada a ul. Cichą - 
susz, samosiejki, liście (radny J. Matłacz), 
- prośby o utwardzenie terenu wokół CKiIO przy ul. Świerkowej 1 - dojście jest błotniste i uciążliwe dla 
pieszych (radna A. Baranowska), 
- ostatnie wichury przekręciły dużą tablicę informującą o zmianie organizacji ruchu (ul. Główna) – 
prośba, aby skontrolować stan pozostałych tablic (radna A. Olejniczak-Siara), 
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- po dużych wichurach i gwałtownych opadach służby miejskie powinny kontrolować stan ulic  
i przejść - połamane gałęzie, zalania (Przewodniczący RM M. Gołąb), 
- pytania o termin usuwania znaków informujących o zmianie organizacji ruchu (radna E. Wolska), 
Do poruszonych tematów ustosunkowała się Burmistrz Miasta M. Eckhoff. 
 
Mieszkaniec poruszył kwestie: 
- potrzeby uregulowania zasad zabierania przez mieszkańców głosu na sesjach RM, 
- projektu budżetu miasta na 2025 rok – zapytał o pojawiający się w kilku punktach zapis „Koszty 
sądowe i prokuratorskie” (łącznie ok. 30 tys. zł). 
Przewodniczący RM udzielił mieszkańcowi odpowiedzi na pierwsze pytanie, a odnośnie drugiego 
przekazał, że czas na wyjaśnianie tych spraw był na posiedzeniu komisji opiniujących projekt budżetu.  
 
Radny Powiatu Grodziskiego R. Nowecki poinformował, że: 
- na dzisiejszej sesji Rady Powiatu Grodziskiego przyjęty został budżet powiatu na przyszły rok,  
- będą prowadzone rozmowy nt. zainstalowania książkomatu na terenie Podkowy Leśnej, 
- sprawnie przebiegła inwestycja naprawy nawierzchni ulicy Jana Pawła II. 
Podziękował także radnym za dotychczasową owocną współpracę. 
 
Radna A. Olejniczak-Siara powiedziała, że należy doświetlić i lepiej oznaczyć przejścia dla pieszych 
na drodze wojewódzkiej 719 - zwłaszcza te bez sygnalizacji świetlnej. W okresie jesienno-zimowym 
pieszy, zwłaszcza ubrany na ciemno, jest dla kierowców niewidoczny na poboczu. Radna 
zaproponowała, aby RM zwróciła się do władz Powiatu Pruszkowskiego i Powiatu Grodziskiego w 
kwestii doświetlenia takich przejść. Zaapelowała także do pieszych, aby oznaczali swoje ubrania 
odblaskami.  
 
Mieszkanka zaprosiła do szlifowania umiejętności sportowych podczas wspólnych biegów 
organizowanych w każdą niedzielę o godz. 9.00 – zbiórka przed UM. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb: 
- poinformował o potrzebie rozpoczęcia prac nad przygotowaniem uchwały ws. przyznawania przez 
Panią Burmistrz stypendiów za wybitne osiągnięcia sportowe dla mieszkańców Podkowy Leśnej, 
- przekazał, że kolejna sesja RM planowana jest na 23 stycznia 2025 r., 
- poprosił o wyświetlenie zdjęcia kilkorga radnych Miasta Podkowa Leśnej I kadencji 1990-1994, które 
znalazł w swoim archiwum i przedstawił znajdujące się na nim osoby.  
 
X.  Zamknięcie sesji 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad o godz. 19.23 Przewodniczący RM M. Gołąb zamknął X sesję 
Rady Miasta Podkowa Leśna IX kadencji. 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na stronie eSesja.tv - 
adres: https://esesja.tv - link udostępniony jest na stronie internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie audio-video zamieszczone jest na stronie na podkowalesna.esesja.pl, w BIP Miasta oraz 
poprzez odnośnik do BIP-u na stronie internetowej miasta. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane na ekranie w sali obrad. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na sali obrad umieszczono informację o ochronie danych osobowych. Klauzulę wyświetlono także na 
ekranie i odczytano na początku sesji. 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
                    /-/             /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
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Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KF – Komisja Finansów 
KGŁP – Komisja Gospodarki i Ładu Przestrzennego 
KKOSS – Komisja Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
Ref. IK – Referat Infrastruktury Komunalnej Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
ZMP - Związek Miast Polskich 
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
CKiIO – Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej 
RIO – Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie 

 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych  
2. Zawiadomienie o zwołaniu sesji z porządkiem obrad 
3. Raport z głosowań 
4. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
5. Autopoprawka do projektu uchwały ws. uchwalenia budżetu miasta na 2025 rok 
6. Uchwała Nr 3.h./377/2024 RIO z dnia 13 grudnia 2024 roku ws. wydania opinii  

o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Podkowa Leśna projekcie uchwały o Wieloletniej 
Prognozie Finansowej na lata 2025-2040 

7. Uchwała nr 3.c./383/2024 RIO z dnia 13 grudnia 2024 roku ws. opinii o przedłożonym przez 
Burmistrza Miasta Podkowa Leśna projekcie uchwały budżetowej na 2025 rok i opinii  
o możliwości sfinansowania planowanego deficytu na 2025 rok 

8. Protokół pokontrolny Komisji Rewizyjnej 
 

 
 
 
 


